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ZÁZNAM Z PROJEDNÁNÍ –  

PARKOVIŠTĚ NA LÁNECH V OSTRAVĚ-NOVÉ VSI 
 
Datum a místo konání:13.1.2017,  HaskoningDHV CZ 
Přítomni: Dle prezenční listiny 
 
Bylo projednáno: 

- Jednání zahájili projektanti, omluvili ÚHASŘ MMO a dále sdělili omezující 
podmínky – funkční využití území, OPVZ II. stupně vnější, plánované 
kanalizace, nedostatečné nasvětlení, napojení na vozovku ul. Na Lánech a 
majetkové vztahy. Využití území je řešeno požadavkem na změnu ÚP, 
plánovaná dešťová kanalizace je řešena z důvodu majetkových jinou trasou. 
Splašková kanalizace OVAK je zatím zakreslena jako cizí stav. Ul. Na Lánech 
je dnes odvodněna uličními vpustěmi. 

- Starosta MOb vysvětlil genezi výstavby v lokalitě a důvod chybějícího 
parkoviště, dále upozornil na rozpory v chápání kanalizace v ul. Na Lánech. 

- Ing. Bc. Vaněk sdělil, že v OPVZ je za jistých podmínek umístění parkoviště 
možné, nutno zajistit odlučovač ropných látek a v případě možnosti též 
zasakování (nutno doložit hydrogeologickým posudkem). Napojení do 
kanalizace není za daných podmínek řešením. Z hlediska povrchu nutný 
nepropustný povrch, je sice přípustná speciální živice, ale je obtížné ji vyrobit. 
Nutno oslovit OVAK kvůli OPVZ a též vyjasnit typ kanalizace. 

- Pan starosta uvedl, že vhodnější je beton, ostravské firmy živici neumí 
připravit. Je nutno počítat s vysokou hladinou spodní vody.  

- Bc. Rubač předložil konkrétní řešení parkoviště, jedná se o tři řady kolmých 
stání se zajížděním couváním, je navrženo 37 míst, z toho 2 pro invalidy. 
K stáním pro invalidy a prostředkem parkoviště je veden přístupový chodník. 

- Por. Lýko trvá na zvětšení rozměru středního stání na 5 m z důvodu přesahu 
do vozovky. V DSP nutno doplnit značení dodatkovou tabulkou o zajíždění 
couváním. Parkoviště je vhodné oddělit sníženou obrubou. 

- Zástupci OK požadují dosvětlit parkoviště podle výpočtu a též zabezpečit 
umístění stožárů tak, aby nebylo možné najetí vozidla (min. 1 m za obrubou). 

- Paní tajemnice doporučuje v předstihu dodat podklady obvodu pro zahájení 
jednání s vlastníkem bytových domů. Není nutno již provádět odnětí 

- Ing. Bc. Vaněk by přivítal v případě dalších jednání projednat konkrétní 
okolnosti formou návštěvy přímo na magistrátě (z časových důvodů). 

- Závěrem bylo dohodnuto, že projekt bude dopracován do DUR, v případě 
potřeby budou provedeny individuální konzultace nebo svoláno další jednání. 
Jinak bude projekt rozeslán správcům sítí a dotčeným orgánům. 

 
Příloha záznamu:  

-    Prezenční listina 
  
Zapsal: ing. Martin Krejčí 


